
Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur: 
Het lid van de raad dat tijdens het vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp en de vraag voor 
12.00 uur op de werkdag voor het vragenuur bij de raadsgriffier.  

1Melding mondelinge vraag voor het vragenuur 
 
 
Vraagnummer  : V-24-03         
 
Registratienummer:  
 
Datum raadsvergadering : 19 maart 2024 
 
Onderwerp   : project Vriezenenck 
 
Naam indiener  : Mariël de Vries, D66 Overbetuwe 
 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
 
Inleiding/Aanleiding 
Op donderdag 14 maart ontvingen wij een spoedmail van het college over een mail die van 
Het Rentambt is ontvangen inzake het project Vriezenenck met de volgende tekst: 
 
Goedemiddag allen, 
Sinds ruim 3 jaar zijn we - in wisselende samenstellingen - met elkaar in gesprek om tot een mooie en sociaal-
maatschappelijke invulling te komen van het plangebied "Vrienzenenck" te Elst. De afgelopen maanden ervaren 
wij echter steeds minder urgentie en commitment om tot daadwerkelijke realisatie van dit gezamenlijke initiatief te 
kunnen komen. In het licht hiervan hebben wij besloten om ons per direct uit dit huidige initiatief terug te trekken. 
In de komende periode gaan wij ons beraden op passende alternatieven voor de gronden waarover wij in dit 
gebied beschikken. 
  
met een vriendelijke groet, mede namens Jelle Kuijper, 
  
Hans van der Horst 
voorzitter bestuur stichting Het Rentambt van Over-Betuwe. 
 
We begrijpen van de toelichting van het college dat zij verrast zijn door deze mail en dat zij 
ons op de hoogte zullen houden. 
 
Vragen 

1. Is er inmiddels contact geweest met Het Rentambt en/of Vivare naar aanleiding van 
de mail die het Rentambt gestuurd heeft? Welke nadere toelichting heeft Het 
Rentambt daarbij op haar besluit gegeven?  

2. Is uit deze nadere toelichting gebleken dat er lessen te leren zijn voor onze gemeente 
en/of voor de samenwerking met Vivare zo ja welke lessen? 

3. Wat het vervolg is voor het project Vriezenenck?  
4. Indien er nog geen contact is geweest, is het college voornemens deze informatie 

nog op te halen en te delen met de raad en zo ja op welke wijze gaat het college ons 
informeren? 

 
Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vragen kan beantwoorden. 
 
 
Ondertekening, 
 
Mariël de Vries, D66 Overbetuwe 
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